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Interpelacia

w imieniu mieszka6c6w wiocrawka, zwracam siq z pro5bq o przeanarizowanie mo2riwosci
sfrezowania istnieiEcej i wykonania nowej nawierzchni bitumicznej ur. chfodnej. Jest to jedna
z kluczowych dla ukradu komunikacyjnego dziernicy Kokoszka, urica z kt6rej w du2ej czqdci korzystalq
mieszkadcy osiedla porudnie. uwazam, ze istnieiEcy jej stan zupernie nie przystaje do wysokiego
standardu nawierzchni ponad 100 uric wioclawka wprowadzonego w poprzedniej kadencji.
wytyczony w poprzednich latach kierunek poprawy jakoici uktadu komunikacyjnego w ocenie osob,
kt6re do mnie zwr6city siq z prodbq o interwencjq, powinien byi kontynuowanv.
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